
Beslutningsreferat af generalforsamling i grundejerforeningen ”Banebisserne” tirsdag den 23. 
oktober 2023. 

Generalforsamlingen fandt sted kl. 19 på plejehjemmet ”Kildevang” 

a.  Valg af dirigent: 
Jesper (nr. 68) blev valgt til dirigent, og takkede for valget. 
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til 
vedtægterne. Der var ingen optælling af tilstedeværende matrikler, - men der var heller 
ingen afstemninger, - ca. 17 var repræsenteret. Der er i alt 27 matrikler i 
grundejerforeningen. 

b.  Valg af referent: 
Helge (nr. 34) blev valgt til referent 

c. Bestyrelsens beretning om det forløbne år: 
Torben og Irene i (nr. 16), foreningens formand og kasserer, havde forfald p.g.a. sygdom. 
Helge oplæste i stedet formandens beretning: 
Ekstra ordinær generalforsamling den 25.jan 2023 .Årets begivenhed har i overvejende 
grad været udtynding af træerne på Banevolden, som fandt sted i løbet af de første 
måneder i 2023. De nærmeste naboer til Banevolden udtrykte glæde ved noget mere sol 
på deres matrikler. Der har igen været ”walk and talk møder” i bestyrelsen hvor bl.a. 
opretning af relevante stensætninger af bedene på stamvejen har været drøftet. På Grøn 
Dag der blev afholdt 23. april var der stor tilslutning. Der blev efterfølgende drøftet flere 
forskellige emner. Dirigenten konstaterede at bestyrelsen beretning blev taget til 
efterretning.  
 

d. Regnskabet der blev præsenteret af Knud-Erik, (nr.30) blev godkendt, -herunder 
hensættelse på 20% 

e. Indkomne forslag,  
Der var indkommet 4 forslag: 
E1) anmodning om beløb til opretning af relevante bede på ”stamvejen” (Helge nr. 34): 
       Efter diskussion blev det besluttet at det er bestyrelsens beslutning, når der er tale om 
       relativt ”beskedne” (beløb (8.900,- pr bed.) hvoraf 1 er lavet. Johnny (nr.46), Niels 
      (nr,64) og Lasse (nr.36) tilbød forsøgsvis at rette et eller flere af bedene op. 
E2) Nyt Kastanjetræ i rundingen ud for nr. 22 (Kia nr.22): Henvist til bestyrelsens ansvar. 
      Der er enighed om at syge træer skal fjernes, og der skal plantes nyt. 
E3) Forslag om nedlæggelse af stien mellem nr. 72 og 82 (Elisabeth nr.78): Der var 
      drøftelse af forslaget og en vis sympati sporedes for at gennemføre det, men der var  
      ingen vejledende afstemning. De berørte parter opfordres til at rette henvendelse til  
      kommunen for at afklare evt juridiske forhold, (kan, og hvordan slettes en tinglyst 
      offentlig sti mv.) 
E4) Udarbejdelse af en plan for vedligehold af Banevolden efter årets beskæring. Ingen  
      afstemning. Bestyrelsen opfordres til at udarbejde en sådan plan –  
      Johnny (nr. 46) og Flemming (nr.24) vil gerne lave en plan til bestyrelsen. Beskæring af  



      træer og buske på arbejdsdage og plan for fældning af grantræer blev ikke drøftet.  
 

f)             Budget og fastlæggelse af bidrag: Budget blev vedtaget med uændret årligt bidrag på  

    5000,- 
 

g)             Præsentation af bestyrelse: 

    Udgående medlemmer: Berit nr. 74 
                                                Gitte nr. 42 
                                                Torben nr. 16 
    Fortsættende for yderligere 1 år: Flemming nr 62 
                                                                 Helge nr. 34 
     Nye medlemmer:            Michael nr. 76 
                                                 Sara nr. 24 
                                                 Flemming nr.38 

h)          Irene (nr.16) genvalgt. Knud Erik (nr. 30) genvalgt som revisor. Johnny (nr 46) indtræder          

             som revisorsuppleant. 

 

i) Evt.: 

Dirigenten afsluttede mødet med tak for god ro og orden 

 

 

________________________                                                                         _______________________ 

Referent    Helge     34                                                                                       Dirigent                                         
                                   Jesper 68                       

 

        


